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Rotterdam, 17 juni 2024

Schriftelijke vragen Rotterdam: Falende fietsstad

Geacht college,

In juni 2024 publiceerde de Fietsersbond een onderzoek over de Fietsgemeente van 2024.
Helaas komt Rotterdam niet goed uit dit onderzoek naar voren. Op een schaal van 1 tot en
met 5 scoort Rotterdam een magere 2,9, een zeer lage score. Hiermee blijft Rotterdam
achter bij steden als Utrecht, Groningen, Eindhoven en zelfs Den Haag. Helemaal opvallend
is dat Rotterdam in 2022, in eenzelfde onderzoek, nog een 3,15 scoorde.1

GroenLinks staat voor een Rotterdam waarin de fiets een centrale plek inneemt. De fiets is
goed voor de gezondheid van Rotterdammers, ontlast het openbaar vervoer en is een
emissieloos vervoermiddel. Het onderzoek toont aan dat het fietsklimaat op dit moment niet
in goede staat is en dat het onder het college de afgelopen twee jaar zelfs is verslechterd.
Rotterdam zit niet op de goede weg en GroenLinks vindt dan ook dat er flink moet worden
ingezet om het fietsklimaat te verbeteren.

Vandaar dat wij graag de volgende vragen stellen aan het college:

1. Is het college op de hoogte van het onderzoek van de Fietsersbond en hoe duidt het
college de Rotterdamse uitkomsten van het onderzoek?

2. Hoe verklaart het college de lage score van de Fietsersbond over het fietsklimaat in
Rotterdam en kan er een verklaring worden gegeven waarom de score de afgelopen
twee jaar is verslechterd?

3. Welke concrete maatregelen heeft het college de afgelopen twee jaar genomen om
het fietsklimaat in Rotterdam te verbeteren?

Het is belangrijk dat in Rotterdam fietsers echt prioriteit krijgen. GroenLinks vindt dan ook
dat er vol moet worden ingezet op hoogwaardige en veilige fietsroutes. Een maatregel die
het college treft om de verkeersveiligheid, ook voor fietsers, te verbeteren, is om dertig
verkeersonveilige locaties in de stad voor december 2025 aan te pakken. Helaas zijn in
2023 maar twee locaties aangepakt en het is onduidelijk of de doelstelling van het college
behaald gaat worden.2

2 https://www.watdoetdegemeente.rotterdam.nl/apps/jaarstukken2023/programmas
1 https://www.fietsersbond.nl/fietsgemeente-2024/fietsgemeente-2024-hoe-scoort-jouw-gemeente/?

https://www.watdoetdegemeente.rotterdam.nl/apps/jaarstukken2023/programmas/stedelijke-ontwikkeling2/1-voortgang/
https://www.fietsersbond.nl/fietsgemeente-2024/fietsgemeente-2024-hoe-scoort-jouw-gemeente/?_gl=1*1o7dves*_up*MQ


4. Bent u het met GroenLinks eens dat fietsers in Rotterdam prioriteit moeten krijgen
en dat hoogwaardige en veilige fietsroutes zeer belangrijk zijn?

5. Welke maatregelen is het college voornemens te nemen om het fietsklimaat in
Rotterdam te laten verbeteren?

Wij zien de antwoorden op deze vragen met veel belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Marvin Biljoen
GroenLinks


